

Informatie voor Deelnemers & Ploegleiding

Vanochtend is er opnieuw overleg geweest met de lokale autoriteiten over de te verwachten weersomstandigheden. Hier is uitgekomen dat aanstaande woensdag zeker geen optie is om een wedstrijd te rijden.

Volgens het plaatselijk meteorologisch instituut is een wedstrijd rijden op donderdag nog steeds onzeker. Dit komt door de grote variatie in nachttemperatuur van dinsdag op woensdagnacht. Er is besloten om morgen (dinsdag 28 januari) de situatie opnieuw te beoordelen. Dan is er beter zicht op de te verwachten nachttemperatuur.

Morgen in de loop van de ochtend komen we met een nieuwe update.